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P R O T O K Ó Ł  nr XXVIII/17 
sesji Rady Miejskiej Węglińca 

w dniu 28 lutego 2017 r  
miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu GiM W ęgliniec 

 
 
 

    O godz. 9.04 Przewodniczący Rady Waldemar Błauciak otworzył obrady wypowiadając 
oficjalną formułę: „Otwieram dwudziestą ósmą sesję Rady Miejskiej Węglińca”. 

W oparciu o listę obecności (zał. nr1) poinformował, że spośród piętnastoosobowego, 
ustawowego składu Rady obecnych jest 14 radnych. Dodał, że nieobecna radna Maria 
Fedyczkowska sygnalizowała spóźnienie. W oparciu o powyższe ustalenia stwierdził, że 
obrady są prawomocne.  
Prowadzący sesję powitał wszystkich zebranych. Lista osób zaproszonych i uczestniczących 
w sesji stanowi zał. nr 2.  
 
Do wskazanego przez Przewodniczącego Rady porządku obrad (zał. nr 3), który został także 
przekazany wszystkim zainteresowanym wraz z materiałami na sesję, uwag nie wniesiono i w 
niezmienionym kształcie został przyjęty 14 głosami „za”.    
 
Kolejnym punktem porządku obrad było PRZYJĘCIE PROTOKÓŁU SESJI Z DNIA 31 STYCZNIA 

2017R. 
Niniejszy protokół przyjęto bez uwag, jednogłośnie, 14 głosami „za”.   
 
Nawiązując do punktu INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH prowadzący obrady przypomniał, 
że tradycyjnie można je składać na piśmie, w trakcie trwania obrad. Dodał, że jeżeli będzie to 
możliwe, ustna odpowiedź zostanie udzielona w dalszej części posiedzenia. W przypadku  
braku takiej możliwości, zainteresowanemu zostanie przekazana pisemna odpowiedź.  
  
Zgodnie z porządkiem obrad przystąpiono do realizacji kolejnego punktu INFORMACJA NT. 
WYKONANIA UCHWAŁ I WNIOSKÓW RADY PODJĘTYCH W OKRESIE OD SIERPNIA 2016 R DO 

31.01.2017 R. Pisemna informacja w tej sprawie stanowi zał. nr 4. Uwag nie zgłoszono i 
niniejszy dokument przyjęto jednogłośnie, 14 głosami „za”.  
 
Kolejny punkt porządku obrad dotyczył SPRAWOZDANIA Z DZIAŁALNOŚCI BURMISTRZA W OKRESIE 

MIĘDZY SESJAMI. Kserokopia pisemnego sprawozdania, obejmującego miesiąc styczeń 2016r, 
stanowi zał. nr 5. 
W związku z pytaniami radnych, Burmistrz przedstawił jeszcze dodatkowe informacje dot. 
wskazanych w sprawozdaniu spraw. Po wysłuchaniu tych informacji, jednogłośnie, 14 
głosami „za”, Rada przyjęła niniejsze sprawozdanie.   
 
Następnie przystąpiono do realizacji punktu BLOK UCHWAŁ. Projekty rozpatrzono w 
następującej kolejności: 
1. w sprawie zmian w budżecie  
Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej radny Zbigniew Zawadzki poinformował, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt.  
Skarbnik Gminy i Miasta Jolanta Zawisza wskazała na przekazane radnym dodatkowe 
materiały dotyczące dotacji celowych na zadania własne gminy realizowane przez podmioty 
należące i nienależące do sektora finansów publicznych w 2017 roku (zał. nr 6) oraz planu 
wydatków budżetu gminy Węgliniec na 2017 rok (zał. nr 7) i wynikającą z nich dodatkową 
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zmianę tj. przeznaczenie środków  w wysokości  3 tys. zł na organizację zajęć nauki pływania 
dla uczniów klasy III. Wyjaśniła przy tym, że wynika ona z faktu, iż wniosek w ramach 
Programu Umiem pływać o dofinansowanie czterech grup klas III rozpatrzono pozytywnie 
ale przyznając środki tylko dla trzech grup. Stąd propozycja przesunięcia środków na ten cel 
w ramach zadań zarezerwowanych dla stowarzyszeń na zakup usług pozostałych i 
ubezpieczenie wyjazdu. Poza tym dla pełnej realizacji tego zadania należy wyasygnować 2,5 
tys. zł w ramach dowozu.  
Omówione i wymienione w przekazanych dodatkowych materiałach zmiany Rada przyjęła 
jednogłośnie, 14 głosami „za”.  
Następnie Skarbnik kolejno omówiła zmiany zawarte w projekcie.  
Dyskusji nie podjęto.  
Z uwzględnieniem przyjętych zmian, jednogłośnie, 14 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę 
nr 585/XXVIII/17 w sprawie zmian w budżecie. Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 8. 
2. w sprawie udzielenia dotacji 
Przewodniczący  Komisji GF poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy 
projekt. 
Pytań ani uwag nie zgłoszono, a Przewodniczący Rady przypomniał, że jest to kontynuacja 
prac renowacyjnych.  
14 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 586/XXVIII/17 w sprawie udzielenia dotacji. 
Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 9. 
3. w sprawie zmiany załącznika do uchwały nr 486/XXIII/16 Rady Miejskiej Węglińca 

z dnia 25 października 2016r w sprawie ustalenia regulaminu określającego 
wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: 
motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektórych innych składników 
wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 
prowadzonych przez Gminę Węgliniec 

Przewodniczący Komisji GF poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię w 
przedmiocie niniejszego projektu.   
Burmistrz Gminy i Miasta Stanisław Mikołajczyk poinformował, że koryguje się wskazany 
przez nadzór Wojewody błąd polegający na użyciu określenia „art.” zamiast „§”. 
Dyskusji nie podjęto. 
Jednogłośnie, 14 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 587/XXVIII/17 w sprawie zmiany 
załącznika do uchwały nr 486/XXIII/16 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 25 października 
2016r w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 
przyznawania nauczycielom dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy 
oraz niektórych innych składników wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach 
i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Węgliniec. Podjęta uchwała stanowi 
zał. nr 10. 
4. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczeń gospodarczych 
Przewodniczący  Komisji GF poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy 
projekt uchwały, proponując okres najmu „do 5 lat”.  
Innych propozycji nie zgłoszono, nie podjęto także dyskusji.  
Z uwzględnieniem w/w okresu najmu, 14 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 
588/XXVIII/17 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu 
przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczeń gospodarczych. Podjęta uchwała 
stanowi zał. nr 11. 
5. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 
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Przewodniczący Komisji GF poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy 
projekt z propozycją okresu najmu „do 5 lat”.  
Ponieważ pytań nie zgłoszono, ani nie podjęto dyskusji, przystąpiono do głosowania.  
Z uwzględnieniem w/w okresu najmu, 14 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 
589/XXVIII/17 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu 
przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. Podjęta uchwała 
stanowi zał. nr 12.  
6. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne 
Przewodniczący  Komisji GF poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy 
projekt uchwały z propozycją okresu dzierżawy „do 5 lat”.   
Dyskusji nie podjęto.  
Z uwzględnieniem w/w okresu dzierżawy, 14 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 
590/XXVIII/17 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu 
przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne. Niniejsza uchwała 
stanowi zał. nr 13.   
7. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne 
Przewodniczący  Komisji GF poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy 
projekt, proponując okres dzierżawy „do 5 lat”.  
Dyskusji nie podjęto. 
Z uwzględnieniem w/w okresu dzierżawy, 14 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 
591/XXVIII/17 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu 
przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne. Niniejsza uchwała 
stanowi zał. nr 14.   
Po wyczerpaniu BLOKU UCHWAŁ, ok. godz. 9.20, prowadzący posiedzenie ogłosił przerwę. 
(w trakcie przerwy na posiedzenie przybyła radna Maria Fedyczkowska) 
 
Po wznowieniu obrad, ok. godz. 9.40, przystąpiono do realizacji punktu SPRAWY 

ORGANIZACYJNE, w trakcie którego; 
� Ustalono, że komisje nie wypracowały żadnych wniosków w okresie międzysesyjnym.  
� Przewodniczący Rady przedstawił sprawy, celem wypracowania stanowiska. Dotyczyły 

one: 
1. Wystąpienia Dyrektora Zespołu Szkół w Węglińcu o rozważenie możliwości 

współuczestniczenia w sponsorowaniu kolejnej edycji projektu edukacyjno-
wychowawczego pod nazwą Powiatowy Konkurs Ekologiczny „Leśny Turniej”. 
Kserokopia pisma w tej sprawie stanowi zał. nr 15.  

Przewodniczący Komisji GF poinformował, że komisja zaproponowała przeznaczenie na 
ten cel kwoty w wysokości 250 zł, w formie nagród. Wysłuchano dodatkowych informacji 
przekazanych przez radnego Marka Wawrzynka związanych z organizacją oraz przebiegiem 
niniejszego turnieju (m.in., iż organizatorami konkursu jest szkoła podstawowa oraz 
Nadleśnictwa w Węglińcu i Ruszowie, które wspierają to przedsięwzięcie zarówno 
finansowo jak i organizacyjnie, że jest to czwarta edycja konkursu, że konkurs skierowany 
jest do uczniów szkół podstawowych i gimnazjalnych z terenu całego powiatu, że w 
bieżącej edycji uczestniczy 11 klas, że przebieg turnieju podzielony jest na 4 etapy 
realizowane w trakcie całego roku szkolnego), a także podziękowań za każdy rodzaj 
wsparcia.   
W drodze głosowania,15 głosami „za”, Rada przyjęła stanowisko zaproponowane przez 
Komisję GF tj. przyznanie na nagrody w Konkursie Ekologicznym „Turniej Leśny” kwoty 
250 zł. 
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2. Pisma Burmistrza GiM Węgliniec o wydanie opinii nt. możliwości zorganizowania w 

2017 roku przez Gminę Węgliniec Dożynek Wojewódzkich. Kserokopia pisma w tej 
sprawie stanowi zał. nr 16.  

Przewodniczący Komisji GF poinformował, że komisja wydała negatywną opinię w tej 
sprawie.   
Radna M.Fedyczkowska zwróciła uwagę, że organizacja dożynek stanowiłaby promocję 
gminy, upatrując przy okazji możliwość zaznajomienia władz wojewódzkich ze stanem 
drogi wojewódzkiej biegnącej przez teren tut. gminy. Poza tym radną zastanawiał udział 
województwa w tym przedsięwzięciu.  
Burmistrz podkreślił, i ż mimo, zapewne, merytorycznego i finansowego wsparcia ze strony 
województwa, organizacja tych dożynek jest i tak ogromnym wyzwaniem, na który gminę 
nie stać. Zauważył też, że Węgliniec nie jest typową gminą rolniczą.  
Przewodniczący Rady zwrócił się więc  z pytaniem, kto z radnych jest za poparciem opinii 
Komisji GF w sprawie organizacji Dożynek Wojewódzkich w naszej gminie.  
Negatywne stanowisko komisji poparli wszyscy radni, oddając 15 głosów „za”.  

3. Pisma Burmistrza GiM Węgliniec o wydanie opinii nt. zasadności wszczęcia 
postępowania rozgraniczającego działki 1760 stanowiącej własność pani Danuty Guz 
z działką gminną nr 2414 wnioskowanego przez radnego Krzysztofa Kutrowskiego. 
Kserokopia niniejszego pisma stanowi zał. nr 17.  

Radny Krzysztof Kutrowski dodatkowo podkreślił, że podczas wykonywania nawierzchni 
drogi, właścicielka działki 1760 nie miała żadnych uwag. Nie wyrażała ich także w trakcie 
późniejszych rozmów. Natomiast w ubiegłym roku, po dokonanym okazaniu granic, w 
asfalcie wstawiła słupki, które zawęziły drogę, co zdaniem radnego stwarza zagrożenie dla 
użytkowników tej drogi. Ponadto wniósł zastrzeżenia dot. nieobecności przedstawiciela 
Urzędu przy okazaniu granicy działki 1760 sąsiadującej z działką gminną. Radnego 
interesowało także, kiedy została wykonana asfaltowa nawierzchnia omawianej drogi i 
kiedy dokonano zmian w planie zagospodarowania przestrzennego w zakresie  
przeznaczenia działki, będącej wcześniej drogą.  
Przewodniczący Komisji GF m.in. podkreślił, że wnioskowane rozgraniczenie zostało 
przeprowadzone przez geodetów. Dalej wyjaśnił, że stwierdzono wówczas przebieg granicy 
na niekorzyść gminy. Poza tym, że z faktem niniejszym związane jest pojawienie się 
słupków na drodze. Wskazał też na pisemne stanowisko Rady Sołeckiej Czerwonej Wody, 
która negatywnie odniosła się do kwestii przeprowadzenia ponownego rozgraniczenia. 
Dodał, że Komisja GF również opowiada się za polubownym załatwieniem sprawy poprzez 
mediacje (z udziałem Wiceprzewodniczącego Rady i Przewodniczącego Komisji GF) także 
ze względu na koszty, bowiem rozgraniczenie mogłoby się rozszerzyć na sąsiednie działki.   
Pytana, radna Elżbieta Grabowska, pełniąca funkcję Sołtysa Sołectwa Czerwona Woda, 
wyjaśniła dlaczego na posiedzenie Rady Sołeckiej nie został zaproszony radny K.Kutrowski 
i dlaczego pod pismem Rady Sołeckiej nie ma jej podpisu. Stwierdziła też, że w kwestii 
rozgraniczenia zgadza się z opinią Rady Sołeckiej.  
Burmistrz S.Mikołajczyk poinformował, że zgodnie z wnioskiem Komisji GF uruchomi 
procedurę zmierzającą do ponownego spotkania z właścicielką działki 1760 przy udziale 
osób, które zdeklarowały w nim swój udział. Dodał, że być może powtórna propozycja 
przejęcia części nieruchomości za odszkodowaniem zostanie przyjęta. Jednak od efektów 
tego spotkania zależeć będą dalsze działania. Burmistrz zwrócił też uwagę, że w czasie 
kiedy pani Guz zlecała geodetom, na własny koszt, wykonanie okazania granic, nie 
zawiadamiała gminy, że ma w zamiarze oznakować tę nieruchomość, w części zajętą na 
drogę. Potwierdził, iż ponowne okazanie granic związane jest z kosztami (zapłata 
odszkodowania za zajęcie nieruchomości przez określony czas, geodezyjny podział i 
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przejęcie nieruchomości). Wyjaśnił również, że nawierzchnia omawianej drogi została 
wykonana w latach 2002-2004.  
Następnie Przewodniczący Komisji GF odczytał wypracowany wniosek, który poddano pod 
głosowanie. Brzmiał on: Komisja wnioskuje o ponowne przeprowadzenie rozmów z 
właścicielem nieruchomości z udziałem Wiceprzewodniczącego Rady i Przewodniczącego 
Komisji Gospodarczo-Finansowej, celem wypracowania ostatecznego stanowiska.   
Wniosek ten Rada podjęła jednogłośnie, 15 głosami „za”.  
� Zapoznano się z korespondencją, jaka wpłynęła do Rady w okresie międzysesyjnym. 

Dyskusji w tym przedmiocie nie podjęto.  
 
W punkcie ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA, Burmistrz  odniósł się do złożonych 
pytań; 
� Radnego Krzysztofa Kutrowskiego (zał. nr 18).  
Wskazując pierwsze pytanie o dane techniczne mostów i przepustów wodnych w Czerwonej 
Wodzie poinformował, że radnemu zostanie przekazana w tej sprawie pisemna odpowiedź. 
W kwestii drugiego pytania dot. wykazu osób bezdomnych wyjaśnił, iż informacjami w tej 
sprawie dysponuje MGOPS. Natomiast odnosząc się do pytania nr 3 o stan prawny działki i 
budynku użytkowanego przez OSP Jagodzin wyjaśnił, iż nieruchomości te są własnością 
Skarbu Państwa-Lasów Państwowych, a OSP użytkuje je  na podstawie umowy użyczenia.   
� Radnego Grzegorza Tyrakowskiego (zał. nr 19).  
W kwestii możliwości udrożnienia kanalizacji burzowej na ul. Ratuszowej w Ruszowie m.in. 
przybliżył aktualny stan związany z systemem odprowadzania ścieków na tej ulicy, 
zobowiązując się jednocześnie do podjęcia rozmów, celem usunięcia problemu na 
wskazywanym przez radnego odcinku tej ulicy.    
� Radnego Marka Wawrzynka (zał. nr 20).  
W odpowiedzi na pierwsze pytanie dot. zgłoszenia inwestycji na działce przy ul. Sikorskiego 
w Węglińcu oraz wyegzekwowania uporządkowania tej działki wyjaśnił m.in., że pierwsza z 
wymienionych kwestii leży w gestii Starostwa Powiatowego, a samo kupno nie jest 
obwarowane datą, w jakiej inwestycja ma zostać rozpoczęta. Wyjaśnił też, że zdarza się, iż 
informacje nt. planowanej inwestycji przekazywane przy zakupie nieruchomości, różnią się 
od tej późniejszej, rzeczywistej. Odnosząc się do sprawy uporządkowania  nieruchomości 
wskazał na kierowane w tej sprawie monity dodając, że do właściciela zostanie wystosowane 
kolejne pismo. W kwestii drugiego pytania o ponowienie wniosku dot. dofinansowania 
wykonania kanalizacji na ul. Sikorskiego w Węglińcu zauważył, że najpierw należałoby 
dokończyć zaplanowane zadania z zakresu porządkowania gospodarki wodnej i ściekowej. 
Jednak dodał, że z chwilą uruchomienia źródła dofinansowania zostanie złożony wniosek w 
tej sprawie. Natomiast w odpowiedzi na pytanie o możliwość przystąpienia gminy do 
programów wspomagających wymianę kotłów centralnego ogrzewania na kotły 
niskoemisyjne stwierdził m.in., że przystąpienie do takiego programu jest możliwe 
podkreślając, że pierwszym krokiem jest uchwalenie takiego programu. Zwrócił jednak 
uwagę na konieczność oceny finansowych możliwości gminy, przypominając o jednej z 
ostatnich decyzji dot. przystąpienia do projektu związanego z dofinansowaniem usuwania 
azbestu z terenu gminy. 
 
W punkcie WOLNE GŁOSY I KOMUNIKATY; 
Przybyła na sesją pani Elżbieta Wajda nawiązując do ogłoszonego przetargu na zmianę 
organizacji ruchu na odcinku ulicy Karola Wojtyły w Węglińcu przedstawiła ograniczenia, 
jakie spowoduje ewentualne wprowadzenie zakazu postoju dla prowadzonej tam przez nią, 
od 23 lat, działalności handlowej. Poinformowała także, że mieszcząca się naprzeciwko 
sklepu jednostka OSP dotychczas nie miała problemu z wyjazdem, nigdy przy wyjeździe 
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pojazdów OSP nie doszło do żadnej kolizji z zaparkowanymi pojazdami klientów sklepu, że 
wg pomiarów mówczyni jest tam wystarczająco miejsca na wyjazd z garaży samochodów 
strażackich, że istnieje możliwość wyjazdu samochodów strażackich drugą bramą, od strony 
MGOK, że większe samochody dostawcze mają osobne podjazdy przy sklepie w żaden 
sposób nie blokując ruchu. 
Burmistrz S.Mikołajczyk wyjaśnił m.in., że: przetarg dotyczy wyłonienia wykonawcy 
dokumentacji na organizację ruchu we wskazanym obszarze, a nie wykonawstwa, że 
podstawą podjętych działań jest pisemne wystąpienie OSP w Węglińcu, że w odpowiedzi 
poinformował wnioskodawcę m.in., iż zgodnie z obowiązującymi przepisami sporządzony 
zostanie projekt organizacji ruchu, że procedura przewiduje stwierdzenie przez uprawniony 
organ (Policję), czy wprowadzenie wnioskowanych ograniczeń jest zasadne, czy nie.  
W trakcie dyskusji m.in. zauważono, że działająca wcześniej, przed OSP,  Jednostka 
Ratowniczo-Gaśnicza nigdy nie miała problemów z wyjazdem, potwierdzono, że jest miejsce 
na wyjazd i nie ma możliwości jego zablokowania, że jeżeli jest druga brama nie powinno 
być problemu. Jednak z drugiej strony wskazano, że Burmistrz musi reagować na wniosek, 
co wcale nie oznacza, że ulica zostanie zamknięta.  
Na zakończenie dyskusji Burmistrz poinformował, że po wypracowaniu opinii, co do 
zasadności wprowadzenia wnioskowanego zakazu postoju, decyzja w tej sprawie zostanie 
podjęta na forum Rady.  
 
Realizując punkt WOLNE GŁOSY I KOMUNIKATY Burmistrz odniósł się do spraw wskazanych 
przez radnych. Dotyczyły one m.in.: umożliwienia zapoznania się odpowiednich komisji 
Rady w sprawach związanych ze zgłaszanymi wnioskami do konkursów na realizację 
określonych przez gminę zadań, co wiąże się także z przekazywanymi środkami na te cele,  
możliwości oznakowania, celem zwiększenia bezpieczeństwa, okolicy przedszkola w 
Węglińcu, możliwości dziesięcioprocentowej podwyżki wynagrodzeń dla urzędników, opłat 
ponoszonych przez wynajmujących pomieszczenia MGOK, problemów z usuwaniem 
częstych awarii energetycznych w Kościelnej Wsi.  
Przewodniczący Rady poinformował o terminach najbliższych posiedzeń komisji i o 
możliwości zgłoszenia się radnych spoza komisji do uczestnictwa w planowanej, wyjazdowej 
części Komisji Rolnictwa.  
Burmistrz S.Mikołajczyk poinformował o złożonym w dniu wczorajszym proteście 
przeciwko planowanej lokalizacji parkingu przy cmentarzu w Węglińcu.  
W trakcie dyskusji w tej sprawie m.in. podkreślono, że w zaplanowanym na ten cel miejscu 
nie było dokonywanych pochówków. Zastanawiano się też na ile 200 osób podpisanych pod 
protestem jest reprezentantem całej węglinieckiej społeczności. Radni reprezentujący okręg 
Węgliniec opowiedzieli się za realizacją parkingu zgodnie z przedstawionym projektem.  
W dyskusji związanej z odpowiedzią władz Policji na pismo w sprawie przywrócenia 
Posterunku Policji w Węglińcu nie zgodzono się ze wskazanymi w nim faktami stwierdzając 
m.in., iż statystyki odbiegają od rzeczywistości, że stan bezpieczeństwa się pogorszył,  że 
zawarte w piśmie stwierdzenia nie oddają w całości w szczególności finansowego 
zaangażowania gminy, że w związku z uwagami mieszkańców nt. braku starań o 
przywrócenie Posterunku w Węglińcu, pisemne stanowisko Policji w tej sprawie zostanie 
zamieszczone w gazetce.  
Z drugiej strony zauważono, że należy korzystać z mapy zagrożeń, która ma przełożenie na 
obraz stanu bezpieczeństwa. 
W trakcie dalszego posiedzenia Burmistrz odniósł się do pytań radnych m.in. o 
przewidywany termin zimowego łatania dziur w nawierzchniach dróg, o przeznaczenie 
środków na usunięcie z dróg pozimowego piachu, o to, czy do właścicieli nieruchomości 
położonych przy drogach należy obowiązek  usunięcia piachu z chodnika. 
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Burmistrz poinformował o propozycji Komendanta Komisariatu Policji w Pieńsku dot. 
odbycia serii zebrań w poszczególnych sołectwach nt. oczekiwań i potrzeb związanych z 
bezpieczeństwem i działalnością Policji, a także zaprezentowania dzielnicowych. W związku 
z tym w porozumieniu z sołtysami uzgodniony zostanie terminarz tych zebrań.  
W związku z pytaniem Przewodniczącego Rady, omówiono problemy związane z 
użytkowaniem programu ESesja.  
 
              W związku z wyczerpaniem porządku obrad, o godz. 12.05 Przewodniczący Rady 
oficjalnie zakończył obrady słowami: „Zamykam dwudziestą ósmą sesję Rady Miejskiej 
Węglińca”.    
 
 
            
          PRZEWODNICZĄCY RADY  
 
          (-) WALDEMAR BŁAUCIAK  
 

 

Protokółowała: 

M.Janczak-BRM  
Węgliniec,  15 marca  2017 r  

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


